
Minnesanteckningar från Normlösarådet 2006-01-18 
 
Närvarande: 
Benny Rosén (ordförande)   Helena Blackert 
Håkan Simonsson (rektor)   Helena Vävinggren 
Maria Westman (personal)   Lise-Lott Martinsson 
Karin Svensson (personal)   Maria Larsson 
Sofie Landelius   Carina Adolfsson 
Maria Carling   Erik Svantesson 
 
 
§1 Val av sekreterare 
Helena Blackert 
 
§2 Val av justerare 
Håkan Simonsson 
 
§3 Förra mötets minnesanteckningar 
Inget att kommentera. 
 
§4 Föräldrapunkt 
 
Vi tog upp att det gått ut olika information om när studiedagar infaller under läsåret 05/06. Rektor 
informerade om att det är studiedagarna i gula häftet ”Normlösa skola läsåret 2005/2006” som 
gäller. 
 
Det är få barn på NIF:s gymnastik barngruppen tisdagar kl 16.30-17.30 ålder 3-6 år. Ökar inte 
antalet barn i gruppen finns risk att NIF måste ställa in denna grupp. NIF efterlyser därför ett 
samarbete mellan dem och förskolan, de vill att förskolan hjälper till att marknadsföra 
barngymnastiken och påminna föräldrarna om att aktiviteten finns.  
 

Maria Westman informerar att äldre barnen i förskolan 4-5 år besöker gymnastiksalen 1g/veckan, 
förskolan prioriterar rörelse. Normlösa rådet föreslår att personalen på förskolan bjuder in ledarna 
från NIFs barngymnastikgrupp till förskolan en gång och de får då möjlighet att göra reklam för 
sin verksamhet.  
 
Nedan presenteras ett utdrag från NIF tider för de mindre barnen vårterminen 2006. Hela 
programmet har gått ut till alla hushållen i Normlösa. 
 
Tider Måndag Tisdag Onsdag Torsdag Fredag 
16.15-17:00    Redskap o 

bollskoj, 6-9 
år 

 

16.30-17.30  Barngympa/ 
Bollek 3-6 år 

Familjegympa 
0-5 år 

  

17.30-18.30 Aerobic 9-11     



år 
Skolverket rekommenderar att barnen rör sig 30 min per dag, föräldrarna tog upp frågan hur 
Normlösa skola arbetar med den rekommendationen. Detta hanteras olika på olika skolor i många 
fall menar man att rasterna är tillräckligt. I Normlösa hade man föregående läsår planerade 
aktiviteter, detta läsår är det inte lika strukturerat, varje grupp anpassar rörelse efter ålder. Under 
rasterna får barnen möjlighet till daglig rörelse/fysisk aktivitet förutom gymnastiken. 
 
Musikundervisning, frågan togs upp vem som ersatt Kajsa Persson. Karin informerade att under 
vårterminen håller klasslärarna själva i musikundervisningen. 
 
Påminnelse om att det finns möjlighet för barn att delta i körsång ålder 7-11 år torsdagar 
Normlösa skola. För de som är intresserade erbjuds musikundervisning för några olika 
musikinstrument.  
 
Information över olika aktiviteter som erbjuds finns på bygdens hemsida ”bypasset.se”. 
 
Frågan togs upp om det finns någon planering på fortsättning av höstens tema drama på 
förskolan. Rektor informerade att någon fortsättning inte är planerad under våren. 
 
§6 Elevrådet 
Elevrådet har inte haft något möte i januari.  
Personalen informerade om att clownhuset kommer att invigas fre 20/1 med bandklippning. 
Klasserna kommer att få vara i clownhuset olika dagar, de som vill får vara där under rasterna. 
Skolan har ansökt om pengar från byalaget. 
 
§7 FÖSA 
Nästa möte är 6/2-06 kl 18.30 i Väderstad. FÖSA:s protokoll ska finnas på Mjölby kommuns 
hemsida under skolförvaltningen. 
 
§8 Personalens punkt 
Personalen undrade hur ofta föräldrarådet ska ha möte, hittills har Normlösa rådet träffats ca en 
gång i månaden. Vi enades (nästan) om att minska antal möten till ca var 6:e vecka. 
 
Tack till alla som hjälpt till att spola isen! 
 
Skateramp, eleverna har gjort olika ritningsförslag och nu vill de att rampen byggs. Normlösa 
rådet enades om att det måste bildas en grupp som ansvarar för projektet ”skate bygge”. Skolan 
har inte möjlighet att driva det projektet. Vi föräldrar i Normlösa rådet kommer inte att hålla i 
projektet utan inbjuder alla föräldrar som är intresserade att bilda en grupp. De som vill engagera 
sig kan kontakta oss representanter i Normlösa rådet så hjälper vi till att sammanföra alla 
intresserade. Vi pratade också om att det kan vara lämpligt att ”skategruppen” tar kontakt med 
någon skola som byggt en ramp, det är mkt formella regler att ta hänsyn till bygglov m.m. 
Information om bildande av ”skategrupp” bör också gå ut i veckobrev. 
 
Håkan, vår nya rektor presenterade sig närmare för oss och berättade om sin bakgrund. Vi fick 
bl.a. veta att han under en tid av sin uppväxt bott i Gottlösa och varit elev på Normlösa skola. 



Håkans förordnande gäller bara terminen ut. Han är idag tjänstledig från sin tjänst som 
idrottslärare på Vifolka skolan. 
Rektor informerade om: 

• Personalläget, det är stabilt. 
• Om budgeten för år 06. 
• Den nya organisationen kommer att gälla fr.o.m 1/7 inte helt klart hur det ska se ut. Det 

kommer att ske indragning av rektorstjänster.  Mer information under våren 
• PDB, i kommunen pågår ett arbete med att starta upp en gemensam databas för hela 

kommunen. I databasen ska information om eleverna och olika testresultat dokumenteras. 
Avsikten är att handlingar om eleverna inte behöver flyttas mellan skolorna utan finns 
tillgänglig i databasen. I Vifolk skolan arbetar man sig sedan två år med att dokumentera 
i en databas. 

• Håkan informerade om arbetet med skolans miljö. 
• Skolnämnden har beslutat att skolan max får ta ut en avgift 100 kr/per elev och läsår för 

aktiviteter i skolan. Diskussioner har förts om att ev erbjuda elever matpaket i samband 
med utflykter, inget är beslutat. 

• I årskurs 4 testas elevernas simkunnighet,  kommunen erbjuder de som inte  kan simma  
simundervisning i åk 5. 

 
§9 Våga vara vuxen 
Rektor informerade om att socialförvaltningen kommer 19/1 att informera om ett projekt som 
bedrivs med föräldragruppen i Mjölby kommun. En representant kommer från Normlösa skola. 
 

§10 Bygdelaget 
Rektor har deltagit i ett möte angående energifrågan med bygdelaget, hur skolan ska lösa 
uppvärmningen i framtiden är inte beslutat ännu. 
 

§11 Övrigt 
22 st barn kom till filmklubben på den första filmvisningen, jättebra uppslutning. Information 
kommer att gå ut till alla elever om vårens program. Rektor informerade att skolan upplåter lokal 
för filmvisning gratis!!  Normlösa rådet bestämde att det även fortsättningsvis kommer att vara 
filmvisning på fredagar kl 18.00. 
 

Erik Svantesson åtog sig uppgiften att fråga årskurs 5 om de är intresserade att sälja godis till 
filmvisningarna.  
 

Normlösa rådets minnesanteckningar ska skickas till Sofie Landelius för att läggas inpå 
hemsidan, sofie.landelius@bypasset.se 
 

Vårens möten är inplanerade: 
 

28/2 kl 18:30-20.30 
5/4 kl 18.30-20.30 
16/5 kl 18.30-20.30 
Eventuellt ett möte till 
 
Helena Blackert    Håkan Simonsson 
Sekreterare     Justerare  
  


